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Bij brief van 26 april 2018, ingekomen op 26 april 2018, heeft u namens de 

PVV fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Heeft dit college er kennis van genomen dat in het Brabantse buitengebied 
een voorjaarsoffensief met drugsdumpingen is los gebarsten? 
Antwoord: Ja. 

 

2. Kan dit college aangeven hoeveel (drugs) dumpingen er in 2018 zijn ontdekt 
in het Brabantse buitengebied? Zo ja, kan dit college dit grafisch weergeven op 
een kaart van Brabant? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Nee. De (drugs) dumpingen, die dit jaar al hebben plaats gevonden, 

kunnen wij niet aangeven. Deze (drugs) dumpingen worden na aangifte door de 

politie geregistreerd. Wij registreren de drugsafvaldumpingen nadat aanvragen 

voor een tegemoetkoming in de kosten van het opruimen bij ons zijn ingediend.  

 

3. Kan dit college aangeven hoeveel criminelen de afgelopen 3 jaar zijn betrapt 
op (drugs) dumpingen? Graag een onderscheid per jaar tussen heterdaad en 
door opsporingsonderzoek. 
Antwoord: Nee. Over deze informatie beschikken wij niet. Dit is bij de politie 

niet direct opvraagbaar, omdat dit niet als zodanig wordt geregistreerd. 

 

4. Tijdens de Provinciale Statenvergadering van 20 april 2018 zei 
gedeputeerde van den Hout: ”Motie 33, ontraden het plaatsen van camera’s in 
bossen, dit is nou de zoveelste keer dat dit onderwerp voorbij komt, het is niet 
gericht en niet te betalen.” Kan dit college aangeven op welke onderzoeken de 
gedeputeerde zich baseert bij deze uitspraak en kan het college dan ook 
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aangeven hoeveel het volgens gedeputeerde van den Hout zou kosten om 
camera’s te plaatsen? 
Antwoord: Nee. Wij herhalen, dat het op voorhand niet kosteneffectief is om met 

camera’s toezicht te houden op 450.000 hectare aan natuur- en buitengebied. 

De kosten beperken zich overigens niet tot het plaatsen van de camera’s, maar 

de beelden zullen ook 24 uur, 7 dagen per week moeten worden bekeken en 

beoordeeld. Dit kost ook capaciteit, terwijl de kans dat er een dumping wordt 

vastgelegd erg klein is. Voor deze conclusie, nog afgezien van de privacy 

aspecten op grond van de Wet bescherming persoonsgegevens en de Wet 

politiegegevens, hebben wij geen onderzoek nodig. Het plaatsen van camera’s 
om daarmee drugsafvaldumpingen waar te nemen is geen taak van de 

provincie, maar is een taak van de politie.  

 

5. Tijdens de Provinciale Statenvergadering van 20 april 2018 zei 
gedeputeerde van den Hout dat camera’s hoogstens een busje achteraf kunnen 
waarnemen. Deelt dit college de mening van de PVV dat door de uitspraak van 
gedeputeerde onwaar is en dat daardoor de Provinciale Staten verkeerd 
geïnformeerd zijn omdat er veel meer mogelijk is met camera’s met slimme 
software, zoals het geven van een melding en/of live beelden doorzenden bij 
verdachte situaties? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Nee. Gedeputeerde Van den Hout  heeft alleen willen aangegeven 

dat camera’s hoogstens het busje kan registreren, maar dat er dan nog geen 

inzet van politie en/of toezichthouders ter plaatse is.  

 

6. Tijdens de Provinciale Statenvergadering van 20 april 2018 zei 
gedeputeerde van den Hout dat de ingediende motie 33 onhaalbaar, 
onpraktisch en niet te betalen is. Kan dit college aangeven wat er onhaalbaar, 
onpraktisch en niet te betalen is aan ‘een onderzoek naar de kosten van het 
plaatsen van camera’s in bossen en het buitengebied, daarover in overleg 
treden met o.a. justitie, politie, gemeenten en natuurbeschermingsorganisaties en 
met hen bespreken of cameratoezicht in het buitengebied in wetgeving en beleid 
kan worden gegoten en in hoeverre de provincie hieraan een bijdrage kan 
leveren, de uitkomsten - inclusief het kostenplaatje - hiervan te rapporteren, zodat 
PS een afgewogen oordeel kan vellen over de mogelijkheid tot uitbreiding en 
aanscherping van het (camera)toezicht in bossen en het buitengebied’? 

Antwoord: Nee. Wij zien voor een dergelijk onderzoek geen meerwaarde, 

omdat het geen wezenlijke bijdrage zal leveren aan het toezicht. De omvang 

van natuur- en buitengebied is daarvoor te groot. Zie ook antwoord 4. 
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7. Is dit college bereid om te onderzoeken of cameratoezicht uitgevoerd door 
drones met slimme software een maatregel is om de pakkans van 
drugsafvaldumpers te vergoten?  
Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Nee. Ook deze manier van toezicht houden in natuur- en 

buitengebied is niet onze taak en bevoegdheid, maar is een opsporingstaak van 

de politie. Omdat er bij uw Provinciale Staten zorgen zijn over het 

tekortschietend toezicht in het buitengebied, zijn wij voornemens om dit bij de 

beide politieregio’s in onze provincie aan te kaarten. Wij zullen u hierover te 

zijner tijd informeren.  

 
 

Gedeputeerde Staten van Noord-Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk drs. M.J.A. van Bijnen MBA 
 

 


